
Predlog kandidatov za vodilne funkcije v SIS mesta
Koordinacijska odbora za kadrovska vprašanja medobčinskega sveta SZDL

Ijubljanske regije in MK SZDL Ljubljana dala vjavno razpravo predloge možnih
kandidatov za vodilne funkcije v desetih mestnih regionalnih SIS

V široko javno obravnavo do 2. seje kandidacijske konference, ki bo ob koncu meseca marca dajeta naslednje
možne kandidate:

SIS za vzgojo in izobraževanje: predsednik skupščine LOJZKA VIRTIČ, delegat KS Tmovo-Vič, predsednik
izvršilnega odbora JOŽE MEDEN (KS Vevče Zgornji Kašelj - Moste-Polje), predsednik zbora uporabnikov
RIKO POLLAK (Lesnina - Bežigrad), predsednik zbora izvajalcev MAGDALENA BERDEN (OŠ V. Vlahovič -
Šiška).

SIS za kulturo: predsednik skupščine FRANC KOLAR (ZKO Center), predsednik IO ŠTEFAN BALAŽIC
(KS Malči Belič - Vič), podpredsednik skupščine dr. LJUDMELA PLESNIČAR (Mestni muzej - Center),
podpredsednik skupščine MITJA ROTOVNIK (KS Ljubo Sercer - Siška), predsednik zbora uporabnikov
IRENA ANŽUR (Inštitut B. Kidriča - Vič) in predsednik zbora izvajalcev ZLATKO ŠUGMAN (Mestno
gledališče - Center).

SIS za zdravstvo: predsednik skupščine JANKO HEBERLE (Slovin - Šiška, predsednik IO RADO ŽITNIK
(KS Krim Rudnik-Vič), podpredsednik skupščine BORIS KALUŽA (Cestno podjetje Bežigrad), predsednik
zbora uporabnikov LOJZK A HRIB AR (Podjetje za PTT promet Ljubljana-Center), predsednik zbora izvajalcev
dr. MARINKA PERKO-VAVPOTIČ (ZD Siška enota Sentvid).

SIS za socialno varstvo: predsednik skupščine STANE ŠTEMBERGER (KS Milan Česnik - Vič), predse-
dnik IO BORUt LAVRIČ (KS Litostroj - Šiška), podpredsednik skupščine ASTA DOMITROVIČ (KS Smartno
Tacen - Šiška), predsednik zbora uporabnikov dipl. inž. MIRA PUC (KS Prule - Center), predsednik zbora
izvajalcev FRANC LOZINŠEK (Center za soc. delo - Moste).

SIS za socialno skrbstvo: predsednik skupščine FRANC KIKELJ (KS Moste-Polje), predsednik IO JURE
FAKIN (KS Milan Cesnik - Vič), podpredsednik skupščine dr. SILVA ŠKERLJ (KS Prule - Center),
predsednik zbora uporabiukov JOŽE KUHAR (Energoinvest - Bežigrad), predsednik zbora izvajalcev IRENA
BERNOT (Zavod za soc. delo - Šiška).

SIS za otroško varstvo: predsednik skupščine BOŽO ALIČ (KS Zelena jama - Moste), predsednik 10
BRANKO GOLOBIC (KS Dobrova - Vič), podpredsenik skupščine JAGODA HOČEVAR (DO Univerzum -
Bežigrad), predsednik zbora uporabnikov FRANC KKAGELJ KS Komandanta Staneta - Siška), predsednik
zbora izvajalcev MARTINA SEDEJ (WZ Mladi rod, enota Peričeva - Bežigrad).

SIS za stanovanjska vprašanja: predsednik skupščine TONE KOLAR (KS Savsko naselje - Bežigrad),
predsednik IO MILAN JERMAN (KS Stadion - Bežigrad), predsednik zbora uporabnikov FRANCKA PEKLAJ
TOZD Ilirija - Vič), predsednik zbora izvajalcev NADA DELL FABRO (TOZD IPK - Center), podpredsednik
skupščine SONJA OMAHEN (KS Zgomja Šiška - ŠiSka).

SIS za telesno kulturo: predsednik skupščine JOŽE BORŠTNAR (ŠD Slovan - Moste), predsednik 10
JANKO POPOVIC (KS Kolodvor - Center), podpredsednik skupščine ANICA MfflORKO (KS MUan Cesnik -
Vič), predsednik zbora uporabnikov BORUT KRAIGHEB (Zavod za varstvo pri delu - Bežigrad), predsednik
zbora izvajalcev FRANC BORKO (ŠD Ilirija - Šiška).

Regionalna zdravstvena skupnost: predsednik skupščine FERDO MAJDIČ (Moste, predsednik IO JANEZ
NARAT (Trbovlje), podpredsednik skuščine IVAN MOTNIKAR (Kamnik) in dr. JOLANDA JEZERNIK-LE-
SKOV§EK (Moste), predsednik zbora uporabnikov KARLO LEMUT (Litija), predsednik zbora izvaialcev dr.
HEDA ŠKERBIC.

Regionalna skupnost za zaposlovanje: predsednik skuščine JANEZ ŽELEZNIK (Bežigrad), predsednik 10
dr. MARKO VAKSELJ (Vič - Rudnik), namestnik predsednika CIRIL UREK (Trbovlje).
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FRANCKA TAVČAR, KS Kolodvor, kandi-

datka za delegatko v združeni delegacijl za
SIS:

Za združeno delegacijo smo se odločili za-
radi sorodnosti področij. Naša naloga bo tudi
pomagati starejšim občanov, pri čemer bomo
še posebno pozornost namenili borcem. V
delegacijo smo predlagali delegate, ki jih
poznamo in vemo, da bodo delali.

JANEZ ZDRAVJE, Jugobanka, Temeljn.a
banka Ljubljana, trezor in blagajna:

Priprave na volitve so bile pravočasne in
obsežne. Delo delegatov sem spremljal, odlo-
čitev za splošne delegacije pa je nedvomno
zelo dobra, saj bomo imeli z delegati boljše
stike, kar zagotavlja obojestransko boljšo ob-
veščenost.

SLAVA MAROLT, KS Stara Ljubljana, kan-
didatka za delegatko za SIS kulture:

Trudila se bom, da bom resnično zastopala
interese našlh krajanov.

DO TOVARNA BATERIJ ZMAJ - 327 vpisanih volivcev. Posebne delegacije so volili za
raziskovanje, stanovanjsko gospodarstvo in zdravstvo; združeno za zaposlovanje, invalidsko-
pokojninsko zavarovanje, otroško varstvo in socialno skrbstvo; združeno za vzgojo in izobraže-
vanje, kulturo in telesno kulturo.

KS PRULE, VOLIŠČE21 - vpisanlh 1059 volilcev. Za vse SIS so volili posebne delegacije.

KS STARA UUBLJANA, VOLIŠČE 11 - vpisanih 723 volilcev, ki so volili eno združeno (za
otroško varstvo, socialno skrbstvo, invalidsko-pokojninsko zavarovanje in zaposlovanje) in
šest posebnih delegacij za skupščlne SIS.

ALOJZ KARLIČ, TOZD Plinarna, Skupina za
novogradnje pri komunalnih inštalacijah:

Da, res bi lahko rekli, da sem že prekaljen
član volilnih komisij, saj sem v njih že od prvih
povojnih volitev. Vsake volitve mi pomenijo
novo zadovoljstvo, novo potrdilo, da sami
odločamo o svoji usodi.

RUDI ŠMID, KS Stari Vodmat, predsednik
volilnega odbora volišča 23:

Že nekakšna tradicija je, da se naši krajani
najštevilneje odzovejo med vsemi v občini
Center. To je plod dobrih priprav in dobre
organizacije na terenu. Vsi, ki so danes volili
prvič, so dobili rdeč nagelj.

ANTON KOMAR, TOZD Kirurška služba,
višji medicinski tehnik:

Naša TOZD je verjetno največja v Sloveniji.
V vsaki delegaciji za SIS je 7 kandidatov,
čeprav smo najprej mislili, da bi jih bilo 5 kar
dovolj. Število smo povečali predvsem zaradi
dveh razlogov: fluktuacije in sklepčnosti.

KS GRADIŠČE, VOLIŠČE 5 - vpisanih 1216 volilcev. Združeno delegacijo so volili za
invalidsko-pokojninsko zavarovanje in zaposlovanje, za druge SIS so volili posebne delegaci-
je. , . . ; ; . , . . . _ , . , . . . . . . , . . . . , . .

KS STARI VODMAT, VOLIŠČE 23 - vpisanih 1384 volivcev. Volili so posebne delegacije
za vse SIS.

KLINIČNICENTER, TOZD KIRURŠKA SLUŽBA - na 13 voliščih je bilo vpisanih 1150 volivcev.
Za vse SIS so volili posebne delegacije. Volili so še v delavski svet TOZD in centralni delavski
svet, komisijo za samoupravno delavsko kontrolo in disciplinsko komisijo.

VIDA MARKIČ, KS Gradišče, kandidatka za
delegatko v skupščine DPS:

Že doslej sem bila v tej delegaciji, ki šteje 21
čtanov, med njimi je 17 novih. Nalcga nas, ki
smo ostali iz prejšnjega mandata, je, da po-
skrbimo predvsem za kontinuiteto. Najbrž bi
vsak delegat moral delati v komlsiji krajevne
skupnosti, ker je tako mogoče poglobljeno
spoznati mnenja občanov, seveda bo treba
pogosteje sklicevati tudi zbore občanov.

TOMO MATOZ, KS Poljane, kandidat za
delegata v skupščine družbenopolftičnih
skupnosti:

Večina kandldatov za delegate se med se-
boj poznamo že zdaj, največ smo se spoznali
ob akcijah krajevne skupnosti.

ANDREJA ROGINA, TOZD Kirurška služba,
instrumentarka v operacijskem bloku:

Naš stik z dosedanjo splošno delegacijo za
SIS )e bil krhek zaradi naše prezaposlenosti
in nezadovoljivega obveščanja. Delegatov ni-
smo niti poznaii, zdaj pa jih imamo tudi iz
našega delovnega okolja, srečevali se bomo
že ob samem delu. Vsekakor so posebne
delegacije pomemben uspeh.

RUDOLF SUSNIK, KS Prule, kandidat za
delegata za SIS socialnega skrbstva:

Naša delegacija bo kar najbolj tesno sode-
lovala s komisijo socialnega varstva pri svetu
KS, kot tudi z ZZB in RK. Skušali bomo kar
najbolj zvesto izražati želje in težnje naših
krajanov.

RAFAEL TOMINŠEK, KTL, DS Skupne služ-
be, tekoča obdelava mehanografskih podat-
kov:

V prejšnjem mandatu smo Imeli splošno
delegacijo za SIS. Zdaj smo se odločili za dve
posebni in tri združene, kar je za izražanje
naših interesov nedvomno korak naprej.

TOMAŽ DOBNIKAR, KS Ajdovščina:
Danes sem prvič volil. Na kandidatnih listah

poznam le enega bodočega delegata, ki je iz
naše friše. V volilni odbor pa me je predlagala
ZSMS.

Besedilo: Vladimir Jerman
Fotografije: Mišo Javornik


